
IZ SKUPŠČINSKIH KLOPI

Pestro na februarskem
zasedanju — sprejeli vrsto
sklepov za kakovostnejši
jutri

Zbori skupščine občine so na fe-
bruarskem zasedanju glavno pozor-
nost namenili problematiki onesna-
ževanja in varstva okolja ter urejanja
prostora v občini. Osnova za raz-
pravo je bilo gradivo, ki ga bo repu-
bliška skupščina obravnavala na eni
od spomladanskih sej, ter gradivo, ki
ga je pripravil občinski komite za ure-
janje prostora. Kako pereča je pro-
blematika onesnaževanja oziroma
varstva okolja, je pokazala razprava.
Delegati so na seji v obširni razpravi,
zlasti na zboru krajevnih skupnosti,
med drugim opozorili na vrsto delov-
nih organizacij, ki jih je treba vključiti
v katasler onesnaževalcev, predv-
sem pa zahtevali več doslednosti in
odgovornosti za pripravo in izvajanje
sanacijskih programov v OZD. Kri-
tično je bilo ocenjeno tudi stanje vo-
dotokov, divjih odlagališč smeti,
gradnja posameznih priključkov ka-
nalizacije odpadnih voda in še bi
lahko naštevali.

Glede na vrsto pripomb in predlo-
gov temeljnih delegacij so zbori ime-
novali posebno medzborovsko sku-
pino delegatov, ki bo pripravila pred-
iog stališč in sklepov ter jih predložila
v obravnavo in sprejem skupščini na
marčevskem zasedanju.

Ob obravnavi problematike ureja-
nja prostora v občini je skupščina
ugotovila, da pomanjkanje prostor-
ske dokumentacije in nesistematični

posegi v prostor povzročajo veliko
nezadovoljstva med občani. Zato so
delegati zahtevali dosledno izvaja-
nje dolgoročnih in srednjeročnih
planskih dokumentov ter pospešitev
strokovnih priprav izvedbenih do-
kumentov. Zahtevali so tudi poeno-
stavitev in skrajšanje postopkov za
pridobitev potrebne dokumentaclje
investitorjev. Glede na dolgotrajen
postopek priprave in sprejemanja
prostorskih izvedbenih aktov je
skupščina pozvala OZD v občini, da
skladno s prostorsko zakonodajo
temeljito in realno pripravijo svoje in-
vesticijske in razvojne programe.
Zbor krajevnih skupnosti je zahteval,
da mu izvršni svet poroča, kaj name-
rava storiti za pospešitev priprav in
sprejem prostorskih izvedbenih
aktov ter ga zavezal, da sproži vpra-
šanje odgovornosti strokovnih insti-
tucij, ker nepravočasno ali nekvali-
tetno pripravljajo strokovne podlage
za prostorske izvedbene akte.

Vsi trije zbori so obravnavali tudi
Informacijo o inovativni dejavnosti
ter pogojih razvoja te dejavnosti v
občini, predlog dogovora o oblikova-
nju m razporejanju sredstev splošne
porabe v občinah in mestu Ljubljana
za leto 1987 ter informacijo o izvedbi
mobilizacijske in taktične vaje v ob-
čini. Pddprli so tudi predlog predsed-
stva SFRJ, da se začne postopek za
spremembo ustave SFRJ.
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